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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθμ. 03/ 2020 πρακτικό Συνεδρίασης της 
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 

 

Σήμερα στην Βέροια στις 12-06-2020, ημέρα Παρασκευή και ώρα 09:00 έως 10:00, συνήλθε 
σε Τακτική Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, δια περιφοράς, ύστερα 
από την με ημερομηνία 02-06-2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και 
επιδόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης», όπως αυτό 
τροποποιήθηκε από το άρθρο 77 του ν.4555/2018 και του άρθρου 2 του ν.4635/2019 του, της 
αριθμ.20501/02-09-2019 απόφασης Δημάρχου Βέροιας και του άρθρου 10 της από 11/03/2020 
Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ Α΄55/11-03-2020). 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 34 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη 
(Πρόεδρος, φορείς:15 μέλη, Δημότες:5 μέλη). 

 
Α/Α Παρόντες Α/Α Απόντες 
1 Αριστομένης Λαζαρίδης, Πρόεδρος Δ.Σ.   

 Φορείς  Φορείς 
2 Κωνσταντίνος Κύρτσης 1 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 
3 Ελένη Ατσάλου 2 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 
4 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 3 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 
5 Ιωάννης Μπλατσιώτης 4 Λάζαρος Ασλανίδης 
6 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 5 Μαρία Καμπράνη 
7 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 6 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      
8 Κωνσταντίνος Δάρλας 7 Μαυρουδής Ιωαννίδης 
9 Ελένη Κουπίδου 8 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 
10 Παρασκευή Παυλίδου 9 Ηλίας Γραμματικόπουλος 
11 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 10 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 
12 Βαρβάρα Σταυροπούλου  Δημότες 
13 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 11 Ιωάννης Καπανίδης 
14 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 12 Σοφία Παπά 
15 Δημήτριος Πυρινός 13 Σπύρος Τσιβαλίδης 
16 Παναγιώτης Χατζησάββας        

 Δημότες   
17 Ιωάννης Γαλίκας   
18 Βηθλεέμ Μαυροματίδου   
19 Δήμητρα Τσερκέζη   
20 Αντώνιος Τολιόπουλος   
21 Παναγιώτης Φουρνιάδης   

 

Αριθμός Απόφασης :  
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Πρακτικό συζήτησης επί του μοναδικού θέματος: Διατύπωση απόψεων 
επί της Τροποποίησης της αρ.173/2019 απόφασης ΔΣ περί κανονισμού 
λειτουργίας στον πεζόδρομο του εμπορικού κέντρου. 

 

O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και είπε ότι η πλειοψηφία των μελών 
δήλωσαν την παρουσία τους τηλεφωνικά και συμφωνούν με την εισήγηση της υπηρεσίας σχετικά 
με το μοναδικό θέμα. Και κάλεσε τα μέλη της επιτροπής να εκφράσουν τις απόψεις τους. 
Πρόεδρος: Τρία μέλη, η κα Ελένη Ατσάλου, ο κος Θεοφάνης Κουτρουλιάς και ο Παναγιώτης 
Χατζησάββας,  δήλωσαν την παρουσία τους με email, συμφωνούν με την εισήγηση της υπηρεσίας 
και κατέθεσαν τις παρακάτω απόψεις: 
Ε.Ατσάλου: «Αξιότιμοι κυρίες και κύριοι, Καλημέρα σας!!! Αναφορικά με την τακτική 
συνεδρίαση της Επιτροπής Διαβούλευσης στις 12/06/2020, ημέρα Παρασκευή, με θέμα 
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“Διατύπωση απόψεων επί της τροποποίησης της αρ. 173/2019 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου περί κανονισμού λειτουργίας στον πεζόδρομο του εμπορικού κέντρου”, και 
λαμβάνοντας υπόψη την εισήγηση της Υπηρεσίας, η οποία Υπηρεσία θεωρώ ότι έλαβε υπόψη της 
όλες τις παραμέτρους που μπορεί να επηρεάζουν την εφαρμογή του κανονισμού πρόσβασης στον 
πεζόδρομο, (ώστε να μην επανερχόμαστε σε τροποποιήσεις αυτού τακτικά), συμφωνώ με την 
εισήγηση που στάλθηκε με email. 
Ωστόσο, θα ήθελα να κάνω μια παρατήρηση: ένας κανονισμός – που θα πρέπει βέβαια να 
διευκολύνει – δεν είναι δυνατόν να ενσωματώσει και να ικανοποιεί όλες τις ιδιαίτερες 
περιπτώσεις που μπορεί χρονικά να προκύπτουν, καθώς στον πεζόδρομο δραστηριοποιούνται 
επιχειρήσεις διαφορετικού αντικειμένου, άρα και αναγκών. Είναι πάρα πολύ δύσκολο. Θα πρέπει 
λοιπόν και οι επιχειρήσεις και οι χρήστες του πεζόδρομου να επιδείξουν μια συνέπεια ώστε να 
μην προκαλούνται προβλήματα. Θα πρέπει να προσαρμοστούμε όλοι, όσο κι αν αυτό μας 
δυσκολεύει. Και εκφράζω την ανησυχία μου για την υπευθυνότητα που θα επιδείξουν κάποιοι 
επιτηδευματίες στην τήρηση των απαγορεύσεων παραμονής και στάθμευσης. Καλή συνέχεια». 
Π.Χατζησάββας: «Καλημέρα σας. Δεν έχω να συνεισφέρω πολλά στη διαβούλευση για το 
συγκεκριμένο θέμα. Η μόνη διαφωνία μου είναι η επιβολή προστίμου ίσου με το δεκαπλάσιο της 
αξίας κτήσης της κάρτας σε περίπτωση αντικατάστασης μαγνητικής κάρτας δικαιούχου λόγω 
απώλειας. Δεν αντιλαμβάνομαι γιατί η απώλεια θα πρέπει να συνοδευτεί με την επιβολή 
προστίμου. Έχω τη γνώμη πως η μόνη επιβάρυνση που θα πρέπει να επιβληθεί είναι τα όποια 
έξοδα έκδοσης της νέας μαγνητικής κάρτας. Καλή συνέχεια...  » 
Πρόεδρος: Αυτές είναι οι απόψεις που μας κατατέθηκαν. Υπάρχουν άλλες ερωτήσεις και 
απόψεις; Όχι. 
Επί της τροποποίησης της αρ.173/2019 απόφασης ΔΣ περί κανονισμού λειτουργίας στον 
πεζόδρομο του εμπορικού κέντρου, έχουν διατυπωθεί οι απόψεις όπως αναφέρονται στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος.  
Περαιώθει η συζήτηση της σημερινής συνεδρίασης. 

 

   Ο  Πρόεδρος         ΤΑ ΜΕΛΗ 
 Κωνσταντίνος Κύρτσης 
 Ελένη Ατσάλου 
Αριστομένης Λαζαρίδης Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 
 Ιωάννης Μπλατσιώτης 
 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 
 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 
 Κωνσταντίνος Δάρλας 
 Ελένη Κουπίδου 
 Παρασκευή Παυλίδου 
 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 
 Βαρβάρα Σταυροπούλου 
 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 
 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 
 Δημήτριος Πυρινός 
 Παναγιώτης Χατζησάββας      
 Ιωάννης Γαλίκας 
 Βηθλεέμ Μαυροματίδου 
 Δήμητρα Τσερκέζη 
 Αντώνιος Τολιόπουλος 
 Παναγιώτης Φουρνιάδης 

Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια 12-06-2020 

Ο Δήμαρχος 
 
 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 


